

《单词百科:peacekeepers是什么意思?peacekeepers怎么发音?peacekeepers的解释和用法》

英语单词peacekeepers是什么意思?peacekeepers怎么读?peacekeepers怎么发音?简答网为您整理了peacekeepers的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



peacekeepers怎么读

peacekeepers的读音: ['pi:ski:p z]

peacekeepers的意思

1、n.维和士兵(peacekeeper的名词复数);

peacekeepers的相关词组

1、International Day of UN Peacekeepers 联合国维持和平人员国际日

peacekeepers的双语例句

1、 This week, insurgents attacked the peacekeepers' positions on three consecutive days.

这个星期, 暴乱分子又连续3天对维和部队哨所发动袭击.

2、 In Chad as well as in Djibouti, French forces are close to the peacekeepers' front line.

在乍得和吉布提, 法国维和部队靠近维和前线.

3、 International peacekeepers are trying to restore order in East Timor.

国际维和部队正在东帝汶试图重新恢复该地区秩序.

4、 But the bald fact remains that Khartoum instigated the killing and continues to obstruct the peacekeepers.

但最明显的事实仍然是喀土穆鼓动杀戮并且继续阻碍维和人员的布署.

5、 The insurgents are also calling for the departure of roughly 4,300 African Union peacekeepers in Mogadishu.

武装分子还要求大约4千3百名非盟维和人员撤离摩加迪沙.

6、 China holds homecoming ceremony for peacekeepers.

中国为维和工作者举行回国仪式.

7、 That agreement also includes provisions calling for international peacekeepers and mediation to help in this conflict.

该协议还包括要求得到国际维和部队和仲裁的帮以结束此次冲突.

8、 Peacekeepers want to take the offensive to restore peace.

维和部队要发动进攻恢复和平.

9、 It goes on to threaten that any forcible deployment of peacekeepers could lead to out-and-out war.

它继续威胁说,任何强行的维和部署都会导致彻底的战争.

10、 Sometimes women are even raped by the peacekeepers who were supposed to

protect them.

有时妇女们甚至会被理当保护她们的维和部队侵犯.

11、 Training and expertise sharing is vital. Because peacekeepers are facing an increasingly complex and challenging environment.

培训和专业知识交流至关重要,因为维和人员要面对日益复杂和具有挑战性的环境.

以上是简答网为您整理的peacekeepers怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于peacekeepers的用法、peacekeepers的释义、peacekeepers的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/peacekeepers>

